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Protokół Nr XXXVI/17 

z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 27 października 2017 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 

2016/2017. 

7. Sprawozdanie ze stanu realizacji inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych  

w 2017 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum Publicznego im. Jana Pawła II w Łobżenicy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Fanianowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Prymasa 

Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie 

Małym w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kawalerów Orderu Uśmiechu  

w Dźwiersznie Małym. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia z Gminą 

Wyrzysk dotyczącego prowadzenia zadań Gminy z zakresu ochrony przyrody, lasów  

i łowiectwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017- 2029. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 

rok.  

17. Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie zabezpieczenia środków na realizację 

projektu pn. „Budowa instalacji solarnych dla budynków mieszkalnych mieszkańców 

Gminy Łobżenica”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

19. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych.  

20. Interpelacje, zapytania radnych. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

XXXVI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał radnych i gości. Następnie oświadczył, że zgodnie  

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Radni nieobecni: Zenon Hoppe, Edward Starszak. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Wiceprzewodnicząca 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-Krupka, Radny Sejmiku 
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Województwa Wielkopolskiego Jan Marek Pikulik, Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki, 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta 

Dubicka, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Alicja Wenda, Dyrektor 

Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy Hanna Król-Synoradzka, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku Wioletta Pacholec, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego  

w Fanianowie Maria Pirecka, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu 

Uśmiechu w Dźwiersznie Małym Iwona Pszeniczka, Dyrektor Przedszkola Publicznego  

w Łobżenicy Iwona Gajdzińska, Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica 

Katarzyna Paczyńska, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu. 

 

Ad. 2  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że radni otrzymali porządek obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Zapytał, czy są uwagi do porządku obrad.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poprosił o wycofanie z porządku obrad punktu osiemnastego dotyczącego podjęcia uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu.  

Powiedział: „Ten projekt uchwały dotyczy budowy chodnika w Dźwiersznie Małym. Z tego 

co wiem Powiat Pilski stoi na stanowisku, żeby ten chodnik wybudować w przyszłym roku, 

ponieważ są trudności finansowe. Mamy gotową dokumentację. Również nasza Gmina jest  

w stanie zabezpieczyć środki finansowe. Jest to finansowane pięćdziesiąt na pięćdziesiąt. 

Kosztorys wynosi 104 tys. zł”.  

Pan Burmistrz dodał: „Próbowaliśmy różnymi sposobami nakłonić Zarząd Powiatu, żeby tą 

inwestycję jednak w tym roku zrealizować. Z tego co wiem od Starosty Pilskiego Zarząd 

podjął decyzję negatywną. W związku z tym procedowanie nad tym projektem uchwały 

uważam za bezprzedmiotowe”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja   

Poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu osiemnastego dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu.  

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja   

Wnioskował o zmianę treści siedemnastego punktu porządku obrad. Po zmianie otrzymałby 

on następujące brzmienie: podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych 

na realizację projektu pn. „Budowa instalacji solarnych dla budynków mieszkalnych 

mieszkańców Gminy Łobżenica”. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmianę 

treści siedemnastego punktu porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja   

Poddał pod głosowanie porządek obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej wraz z wprowadzonymi 

zmianami.   

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony 

porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 
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6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 

2016/2017. 

7. Sprawozdanie ze stanu realizacji inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych  

w 2017 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum Publicznego im. Jana Pawła II w Łobżenicy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Fanianowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Prymasa 

Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie 

Małym w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kawalerów Orderu Uśmiechu  

w Dźwiersznie Małym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia z Gminą 

Wyrzysk dotyczącego prowadzenia zadań Gminy z zakresu ochrony przyrody, lasów  

i łowiectwa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017- 2029. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 

rok.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na realizację 

projektu pn. „Budowa instalacji solarnych dla budynków mieszkalnych mieszkańców 

Gminy Łobżenica”. 

18. Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych radnych, Burmistrza 

Łobżenicy i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych.  

19. Interpelacje, zapytania radnych. 



 6 

20. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad. 3  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXV/17 z sesji w dniu 29 września 2017 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXXV/17 z sesji w dniu 29 września 2017 r. 

 

Ad. 4  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Następnie zapytał, czy Pan Burmistrz chciałby uzupełnić sprawozdanie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odpowiedział, że nie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję na temat sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie tego dokumentu. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym, które stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 5  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Poinformowała, że w dniu 11 października 2017 r. odbyła się nadzwyczajna sesja Sejmiku 

Województwa poświęcona sprawom seniorów.  

Oznajmiła, że podczas kolejnej sesji Sejmiku w dniu 23 października br. podjęto uchwałę  

w sprawie uchwalenia programu współpracy Samorządu Województwa Wielkopolskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2018 rok oraz uchwałę w sprawie powierzenia m. in. Powiatowi Pilskiemu 

zadań samorządu województwa w zakresie realizacji programu profilaktycznego na rzecz 

zapobiegania używaniu alkoholu oraz innych środków psychoaktywnych, w szczególności 

przez dzieci i młodzież, 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa poinformowała o podjęciu uchwały w sprawie 

likwidacji Wielkopolskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu. 

Stwierdziła: „Jak Państwo wiedzą tendencja obecnego rządu jest taka, że zabiera się zadania 

samorządom, a przenosi je do wojewodów. Jest to już kolejny zakres zadań, który jest 

przekazywany do Pana Wojewody”. Powiedziała: „Podjęliśmy oczywiście uchwałę, ale to nie 

znaczy, że radni w swoim sumieniu zgadzają się z taką sytuacją, bowiem uważamy, że 

wszystkie sprawy, które są w gminach, w powiatach, w miastach, a zatem wszystkie sprawy, 

które są najbardziej znane samorządom i tu mieszkańcom, bo tak to wygląda, powinny nadal 

być w gestii samorządów, a nie przekazywane do szczebla centralnego”.  

Oznajmiła: „Nadal nie jest zamknięta sprawa przejęcia przez Pana Wojewodę Wojewódzkich 

Funduszów Ochrony Środowiska. My nie zgadzamy się, nie chcemy wyrazić zgody na 

przejęcie przez Wojewodę tych spraw”. 

Następnie Pani Przewodnicząca powiedziała, że Sejmik Województwa podczas sesji w dniu 

23 października 2017 r. podjął uchwałę w sprawie przyjęcia stanowiska o ogłoszeniu roku 

2018 Rokiem Powstania Wielkopolskiego. Przypomniała, że zostało utworzone biuro 

obchodów 100. rocznicy wybuchu tego powstania.    
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Poinformowała, że zgodnie z założeniami w 2018 r. będzie możliwość pozyskania środków 

unijnych „dotyczących usług i odnowy miejscowości na obszarach wiejskich”: 

- na ochronę zabytków i budownictwa tradycyjnego,  

- na inwestycje w obiekty pełniące funkcje kulturalne, 

- na kształtowanie przestrzeni publicznej, 

- na inwestycje w targowiska lub obiekty budowlane przeznaczone na cele promocji 

lokalnych produktów. 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa oznajmiła, że został rozstrzygnięty konkurs 

„Odnowa wsi szansą dla aktywnych sołectw”. Powiedziała, że sołectwo Liszkowo otrzyma 

środki w wysokości 3 000 zł na realizację projektu „Tego czego nam trzeba”, czyli zakup 

wyposażenia dla świetlicy wiejskiej w Liszkowie. Sołectwo Dźwierszno Wiekie otrzyma 

wsparcie w wysokości 4 000 zł na realizacje projektu „Dźwierszno Wielkie będzie wielkie. 

Zakup wyposażenia na świetlicę wiejską”.  

Poinformowała również, że w dniu 10 października 2017 r. odbyła się gala wręczenia nagród 

i wyróżnień drugiej edycji konkursu „Jeden dzień w sołectwie. Przyroda, kultura i tradycja”. 

Jednym z laureatów konkursu jest sołectwo Walentynowo. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że sołectwo Walentynowo otrzymało nagrodę pieniężną w wysokości 3 000 zł oraz 

laptop. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Powiedziała, że zostały rozstrzygnięte konkursy o tytuł Wielkopolski Nauczyciel Roku oraz 

Wielkopolska Szkoła Roku. 

Poinformowała: „Od dłuższego czasu mamy zapewnienie, że budowa obwodnicy Łobżenicy 

zostanie wzięta pod uwagę przy aktualizacji Planu Transportowego dla Województwa 

Wielkopolskiego w perspektywie do 2020 r.” 

Poruszyła również kwestię remontu drogi wojewódzkiej nr 242. Oznajmiła: „Te 1,5 km przez 

Luchowo wiadomo będzie wykonane. Tam jest prawie 4,8 mln zł. Natomiast myśmy także 

rozmawiali o tym, aby dalsze odcinki realizować. Tutaj jest trochę mniej optymizmu, dlatego, 

że myśmy się tak zastanawiali, czy dalej to czy pierwsze najważniejsze to wprowadzić tą 

obwodnicę. Uważamy, że najważniejsze to jest wprowadzić do planu tą obwodnicę, a potem 
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jak będą środki kolejne nadwyżkowe na remonty, inwestycje drogowe, to będziemy 

realizować także dalszy ciąg tejże drogi”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że na wczorajszej sesji Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia programu naprawczego Szpitala Specjalistycznego w Pile im. Stanisława 

Staszica na lata 2017-2019. Oznajmił, że „szpital za półrocze miał prawie 1,5 mln zł straty, 

dlatego taki program naprawczy”. Stwierdził: „Tak naprawdę to w samym szpitalu już za 

dużo zrobić się nie da, bo już tak jest, że na poszczególnych oddziałach nawet lekarzy 

zaczyna brakować, bo wiadomo wynagrodzenia są jakie są. Wszystko zmierza ku temu, że 

jeżeli nie będzie rozwiązań systemowych, to poprawy nie będzie i cały ten program 

niewiadomo czym się skończy”. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że w dniu wczorajszym podjęto uchwałę  

w sprawie wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego szpitala w Pile za rok 2017 oraz za rok 2018.  

Radni powiatowi zapoznali się z informacją Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w Poznaniu 

o wynikach ostatniej sesji egzaminu maturalnego oraz egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje zawodowe szkół ponadgimnazjalnych Powiatu Pilskiego. Według Pana 

Przewodniczącego Kazimierza Wasiaka widoczna jest „poprawa jeśli chodzi o wyniki 

egzaminów, ale nadal jesteśmy poniżej średniej krajowej i poniżej średniej wojewódzkiej”. 

Dodał: „Nasze liceum w Łobżenicy. Były egzaminy niektóre, których zdawalność była  

w 100%”. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu w Pile oznajmił, że tematem wczorajszej sesji była: 

- informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Pilskiego, 

- informacja o stanie środowiska i działalności kontrolnej Wielkopolskiego Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska w Poznaniu dotycząca Powiatu Pilskiego, 

- informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Pile o przygotowaniu do zimowego utrzymania 

dróg powiatowych. 

Powiedział, że stan środowiska nieznacznie się poprawia. Poinformował, że podczas sesji 

obecny był Pan Kierownik Marek Duraj, który zwrócił uwagę na kwestię wywozu ścieków  

z miejsc, gdzie nie ma podłączonej kanalizacji. Oznajmił, że „praktycznie na przestrzeni 

całego powiatu są z tym ogromne problemy”. 

Poinformował, że umowa na zimowe utrzymanie dróg powiatowych została zawarta na okres 

trzech lat.  
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Pan Przewodniczący Kazimierz Wasiak powiedział, że podczas październikowej sesji radni 

powiatowi podjęli również uchwały zmieniające Wieloletnią Prognozę Finansową i budżet 

Powiatu oraz zapoznali się z informacjami na temat analizy oświadczeń majątkowych. 

Zaprosił osoby obecne w sali sesyjnej na uroczystą sesję Rady Powiatu w Pile, która odbędzie 

się w dniu 11 listopada 2017 r.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zwrócił się do przedstawicieli Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. Oznajmił: „Po 

dwudziestym listopada będziemy składali wniosek do WRPO na oczyszczalnię ścieków. 

Musimy budować nową oczyszczalnię ścieków. To jest zadanie w granicach 8,5 mln zł. Tam 

jest dofinansowanie do 85%. To dofinansowanie jest dla nas niezwykle ważne, dlatego, że 

jeżeli tego dofinansowania nie będzie to będziemy musieli oczywiście zaciągnąć kredyt czy 

obligacje i sfinansować to z własnych środków, co mocno tutaj wpłynie na naszą sytuację 

finansową. Dlatego przygotowujemy wniosek. Miałem dwa razy spotkanie z Panem 

Marszałkiem Sytkiem w tej sprawie. Staraliśmy się uzyskać wszelkie informacje, żeby 

wniosek był jak najlepiej przygotowany”.  

Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Jest to naprawdę dla nas sprawa gardłowa. My się z tym 

zderzyliśmy po objęciu tutaj urzędu. Nasza oczyszczalnia jest ponad dwudziestoletnia. Nie 

mieścimy się już ze ściekami i absolutnie jesteśmy zmuszeni tą oczyszczalnię budować. (...) 

Mamy gotową dokumentację. Jesteśmy do tego przygotowani wspólnie z Zakładem 

Gospodarki Komunalnej i ewentualnie jeżeli otrzymamy dofinansowanie to tutaj dzielimy się 

ze spółką tą częścią własną, naszą, którą musimy pokryć - po 2,5 mln Gmina i 2,5 mln 

spółka”. Dodał: „Bardzo nam zależy na tym, żeby ten wniosek pilotować. Wiem, że to jest 

ocena merytoryczna wniosku, ale to wsparcie zawsze jest wskazane”. 

Pan Burmistrz podziękował również za dotychczasowe zainteresowanie przedstawicieli 

Sejmiku Województwa sprawami Gminy Łobżenica. 

  

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zaproponował budowę parkingu przy drodze wojewódzkiej nr 242 w pobliżu posesji Pana 

Pisuli.  

Podziękował również Pani Katarzynie Paczyńskiej za pomoc okazaną mieszkańcom 

Szczerbina. 
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Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Poinformował, że w 2017 r. na drogach powiatowych na terenie Gminy Łobżenica położono 

1,5 km nowych nakładek asfaltowych. Oznajmił, że w bieżącym roku został wybudowany 

chodnik w Witrogoszczy - Gmina Łobżenica pokryła połowę wydatków związanych z tym 

zadaniem. 

Poruszył temat przebudowy drogi Kruszki-Kijaszkowo. Powiedział, że inwestycja ta  

„z przyczyn niezależnych od Powiatu przebiega tak jak przebiega”. Poinformował: „Dzisiaj 

mogę powiedzieć tak, że jest wyłoniony wykonawca. Wykonawca rozpoczyna prace od 

podstaw, czyli wyłonił geodetę. Prawdopodobnie po pierwszym ma wejść na inwestycję. 

Trudne były rozmowy z wykonawcą z tego względu, że wykonawca mówi, że wy możecie 

mnie przymuszać, ale ja nie zrobię czegoś co mi się przez zimę rozjedzie, czyli 

prawdopodobnie rozpocznie w ten sposób, że zrobi jakiś odcinek i zamknie go, zakleszczy, 

żeby te roboty ziemne czy inne po prostu nie rozjechały się przez zimę”. 

Następnie Wicestarosta Pilski nawiązał do kwestii budowy chodnika w Dźwiersznie Małym. 

Oznajmił: „Będą środki na ten chodnik zagwarantowane w Powiecie Pilskim. Nie tylko  

u Państwa”. Oświadczył: „Myślę, że nie warto na siłę uruchamiać inwestycji w grudniu”.  

Powiedział, że zgodnie z planami w 2018 r. na terenie Gminy Łobżenica powstać ma 1,5 km 

nakładek asfaltowych oraz dwa nowe chodniki. W przyszłym roku powinna zakończyć się 

również przebudowa drogi Kruszki-Kijaszkowo. 

Pan Wicestarosta stwierdził również, że „temat ochrony środowiska w Powiecie Pilskim jest 

zawsze tematem burzliwym”. Poinformował, że stan środowiska nie pogarsza się. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oznajmił: „Chodnik w Dźwiersznie był liczony na ten rok i myślę, że w przyszłym roku”, 

uwzględniając realizację tego zadania, „będą razem trzy chodniki”. Dodał: „Będziemy 

wszystko robić tak, żeby tak właśnie było”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Powiedział, że wykonawca przebudowy drogi Kruszki-Kijaszkowo powinien rozpocząć prace 

od naprawy dwóch przepustów oraz dokończenia wjazdów na posesje w miejscowości 

Kruszki. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poruszył temat pobocza drogi powiatowej w Liszkowie. Zapytał: „Czy będzie coś robione  

w przyszłym roku czy nie ?”  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Zwrócił się do Wiceprzewodniczącej Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. Oświadczył, 

że obecny rząd „tylko kładzie pieniądze na autostrady”, zapominając o drogach 

wojewódzkich i powiatowych.  

Stwierdził, że stan drogi powiatowej przebiegającej przez Dębno jest zły. 

Powiedział: „Państwo wszyscy tu usłyszeli. Po trzydziestu latach może dojdzie do zrobienia 

w Dźwiersznie chodnika. Dziękuję bardzo. Żeby to było zrealizowane, żeby nie było innych 

zmian”. 

Radny Andrzej Borowy oznajmił: „Po czternastu latach jest zrobiony ten zakręt, ale nie  

w pełni”. Poinformował, że asfalt miał zostać wylany „aż do studzienki”. Dodał, że nie 

zostało to zrealizowane.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Przypomniała, że Samorząd Województwa Wielkopolskiego jest odpowiedzialny za jakość 

dróg wojewódzkich. Oznajmiła: „W ostatnim czasie bardzo dużo pieniędzy łożymy na te 

drogi wojewódzkie. Staramy się ich jakość zdecydowanie poprawić”.  

Powiedziała: „Jeśli chodzi o budowę autostrad my nie mamy z tym nic wspólnego. To jest 

program krajowy budowy dróg ekspresowych i autostrad i Generalna Dyrekcja Dróg tym się 

zajmuje. Łoży pieniądze na to budżet państwa. My natomiast łożymy pieniądze z naszych 

środków na drogi wojewódzkie i gdybyśmy chcieli zrobić drogi wojewódzkie super, łącznie 

ze ścieżkami rowerowymi czy ciągami pieszo-rowerowymi wzdłuż nich, to potrzebujemy  

250 mln zł. Taki mamy zrobiony bilans. Przecież to jest niemożliwe, żeby w ciągu jednego 

roku czy dwóch lat to zrealizować, ale sukcesywnie to robimy. Natomiast dróg powiatowych 

nie. Dróg gminnych nie. Dofinansowujemy tylko w niewielkich kwotach drogi dojazdowe do 

pól”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zapytał Pana Wicestarostę, czy w 2018 r. w Topoli zostanie położona nowa nakładka 

asfaltowa.  
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Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Oznajmił, że kwestia miejsc, w których zostaną położone nowe nakładki asfaltowe, będzie 

konsultowana z władzami Gminy. Powiedział: „Możemy to zrobić w jednym miejscu 

oczywiście, ale może się okazać, że na terenie Gminy Łobżenica jest potrzebnych pięć 

nakładek rzędu 200 m, które niesamowicie poprawią bezpieczeństwo na pewnych elementach 

dróg”. Stwierdził: „Trzeboń jest elementem priorytetowym w nakładce u Państwa”. Dodał, że 

zdaje sobie sprawę ze złego stanu dróg powiatowych na terenie Gminy Łobżenica. 

Następnie Pan Wicestarosta poinformował, że na ukończeniu są prace związane z trzema 

przepustami drogowymi na terenie Gminy. 

Powiedział: „Jeżeli chodzi o pytania Pana Borowego. Oglądałem ten układ zakrętu i to 

odprowadzenie wody. Tam nawet były poprawki robione, ale ten element końcowy 

zostawiamy z tego względu, że tam dojdzie chodnik”.  

Wicestarosta Pilski odniósł się również do kwestii poruszonych przez Radnego Andrzeja 

Dziamarę. Oznajmił: „Trudno jest mi narzucić wykonawcy ten element, który jest 

najtrudniejszy. Na pewno narzucę, że ma wyrównać to wapieniem, żebyście mogli Państwo 

normalnie się poruszać. To gwarantuję”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zapytał: „Chodzi mi o pobocze we wsi Liszkowo. Czy tam będzie coś robione ?” 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Dostrzegł potrzebę poprawienia odpływu wody z pobocza drogi w Liszkowie. Dodał: 

„Utrzymywanie dróg na przyszły rok ma podwyższoną wartość. Także w ramach utrzymania 

bieżącego musimy to zrobić”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak  

Poruszył kwestię remontu drogi Łobżenica-Liszkowo. Powiedział: „Znowu zrobimy 

przypuśćmy kilometr tej drogi. Będziemy kawałeczek dalej”. Zasugerował, aby „zrobić tą 

drogę do Liszkowa”. Dodał, że należy również pomyśleć o poprawieniu odpływu wody na 

zjeździe w kierunku Trzebonia koło posesji Pana Brandta. 
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Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Oznajmił: „Przy każdym spadku terenu czy łukach drogowych powinny być montowane 

korytka, ale wtedy wchodzi problem odprowadzenia wody, operat ochrony środowiska, może 

mała podczyszczalnia i wtedy ta inwestycja wzrasta ze stu tysięcy do pół miliona”.  

Powiedział: „Trzeba do tematu jak gdyby wrócić. Jeżeli to jest duży spadek to pobocze będzie 

wypłukiwane”. 

Następnie Pan Wicestarosta stwierdził: „Jeżeli tych nakładek nie będziemy robili coraz więcej 

to nie wyjdziemy z tego dołka i za każdym razem będę się u Państwa spotykał, będzie ten sam 

temat”. Dodał: „Jeżeli będzie budżet i będę wiedział, że mam zapewnione to Państwu powiem 

jaka długość i Panie Burmistrzu niech Pan wybierze”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zwróciła uwagę na brak znaku pionowego przy przejściu dla pieszych na ul. Sikorskiego  

w pobliżu Placu Kombatantów. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak  

Ponowił wniosek o poszerzenie chodnika przy przejściu dla pieszych na ul. Sikorskiego  

w pobliżu Placu Kombatantów. Przypomniał, że poruszał już ten temat w marcu 2017 r. 

Poinformował, że przeszkodą w poszerzeniu chodnika był istniejący słup telekomunikacyjny.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Zapytała, czy słup telekomunikacyjny nadal stoi. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak  

Oznajmił, że słup został usunięty. W związku z powyższym nie powinno być problemu  

z poszerzeniem chodnika. Poprosił Wiceprzewodniczącą Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego o interwencję w tej sprawie. 

 

Ad. 6  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni otrzymali informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Łobżenica w roku szkolnym 2016/2017. 
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Wyraził zaniepokojenie niskimi wynikami nauczania. Oznajmił, że „będziemy spotykać się, 

pracować nad tym, co by tu jeszcze zrobić, aby te wyniki były lepsze”.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty na posiedzeniu w dniu 23 października 2017 r. 

przeanalizowała informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku 

szkolnym 2016/2017. Oznajmił, że został wypracowany następujący wniosek: Z uwagi na 

niskie wyniki nauczania Komisja oczekuje podjęcia działań dydaktycznych w zakresie ich 

poprawienia.  

Powiedział, że Komisja wyraziła wolę spotkania się z dyrektorami szkół  

z terenu Gminy Łobżenica w celu określenia działań pedagogicznych mających poprawić 

wyniki nauczania.  

Radny Mariusz Wiśniewski zaproponował zorganizowanie spotkania z dyrektorami jednostek 

oświatowych w listopadzie 2017 r.  

Dodał, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 2016/2017. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył, że oświata jest „naszym priorytetem”. Powiedział: „Około dwóch milionów 

złotych z własnych dochodów dodajemy do oświaty. W związku z tym mamy prawo 

oczekiwać jak najlepszych wyników, na miarę tych, że tak powiem, warunków, jakie 

oświacie stwarzamy. Zdajemy sobie oczywiście sprawę, że nie pokrywamy wszystkich 

potrzeb, bo to jest po prostu niemożliwe, ale od pierwszych dni urzędowania właściwie 

skupiliśmy się wyłącznie na oświacie”. 

Pan Burmistrz stwierdził, że niskie wyniki nauczania powinny budzić niepokój. Odbiegają 

one od wszystkich średnich. W związku z tym należy zadać sobie pytanie dlaczego tak jest.  

Powiedział: „Podstawowy problem to jest nadzór pedagogiczny. Upatruję w nadzorze 

pedagogicznym szansę na poprawę tego stanu rzeczy. Jeżeli będziemy przekonani jako radni, 

ja jako Burmistrz, że ten nadzór pedagogiczny przebiega właściwie to wówczas możemy 

doszukiwać się wszystkich innych przyczyn”. Zwrócił uwagę na ważną rolę, jaką odgrywają 

hospitacje. 
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Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił: „Chcielibyśmy w najbliższym czasie, aby każda ze 

szkół, to sobie oczywiście jeszcze omówimy, przygotowała program naprawczy, czyli oceniła 

obszary, które niedomagają, które widzicie Państwo, że nie ma wyników. Trzeba oczywiście 

zrobić diagnozę, poszukać przyczyn i musimy się wspólnie zastanowić w jaki sposób tą 

sytuację zmienić. To jest oczywiście proces”. 

Pan Burmistrz poinformował, że zostały opracowane nowe regulaminy motywacyjne. 

Powiedział, że siedemdziesiąt cztery osoby to nauczyciele dyplomowani, „co wiąże się 

oczywiście z ogromnymi środkami finansowymi, więc uważam, że mamy prawo oczekiwać 

wysokiego poziomu nauczania”. Dodał: „Zaproponowaliśmy posiedzenie Komisji Oświaty  

z dyrektorami”. 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy Hanna 

Król-Synoradzka 

Oznajmiła: „Jeżeli byłoby to możliwe prosiłabym o spotkanie z radą pedagogiczną”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zwrócił się do Pani Dyrektor Hanny Król-Synoradzkiej. Powiedział: „Jestem jak najbardziej 

za. Nawet kiedyś Pani Dyrektor proponowałem, żeby się spotkać oczywiście z Burmistrzami, 

może z chętnymi radnymi, właśnie z dana szkołą, z dyrektorem, z nauczycielami, żeby na 

spokojnie porozmawiać i popatrzeć na różne problemy, w jaki sposób pomóc wyjść z tego 

zastoju, żeby ruszyć do przodu, żeby te wyniki się poprawiały”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Oczywiście weźmiemy udział w każdym posiedzeniu rady pedagogicznej  

w każdej szkole”.  

Stwierdził, że najważniejsza jest realizacja podstawy programowej, która jest istotą 

funkcjonowania szkoły. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 2016/2017. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację  

o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łobżenica w roku szkolnym 2016/2017, 

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił piętnastominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Ad. 7  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania ze stanu realizacji inwestycji majątkowych  

i zadań przewidzianych w 2017 roku 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Oznajmił, że przebudowa dróg gminnych ma rozpocząć się na początku listopada 2017 r. 

Powiedział: „Komisja ma uwagi do tego terminu. Trzydziestego listopada nastąpi odbiór 

robót, a Pan Szyling jeszcze nie wszedł na przebudowę dróg gminnych”. 

Dodał, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej opowiedziała się za przyjęciem 

sprawozdania ze stanu realizacji inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych w 2017 

roku.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zapytała o koszt naprawy kratek ściekowych przy budynku Urzędu Miejskiego Gminy 

Łobżenica. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że 8 tys. zł.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie 

sprawozdania ze stanu realizacji inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych  

w 2017 roku. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie ze 

stanu realizacji inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych w 2017 roku, które 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

O godzinie 12:36 do sali obrad powrócił Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej 

Dziamara, zwiększając liczbę radnych do 13 osób. 

 

Ad. 8  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Publicznego im. Jana 

Pawła II w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że pięć kolejnych uchwał to konsekwencja zmian, które nastąpiły w prawie 

oświatowym. Dodał: „Stwierdza się, że dotychczasowe gimnazjum przestaje działać  

i poszczególne szkoły przechodzą z sześcioklasowych w ośmioklasowe”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Publicznego im. Jana Pawła II  

w Łobżenicy. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/288/17 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego 

Gimnazjum Publicznego im. Jana Pawła II w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 9  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku  

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku. 

 

Wobec braku uwag zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/289/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Mikołaja Kopernika w Wiktorówku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 10  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Prymasa 

Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/290/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego  

w Fanianowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Prymasa Tysiąclecia Stefana 

Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 11  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej  

im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie Małym w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie Małym. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt 

powyższej uchwały. 

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/291/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie Małym w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dźwiersznie 

Małym. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 12  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej  

w Łobżenicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Komisji Edukacji Narodowej  

w Łobżenicy 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję i poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/292/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 13  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia z Gminą Wyrzysk dotyczącego prowadzenia 

zadań Gminy z zakresu ochrony przyrody, lasów i łowiectwa. 

 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/293/17 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie porozumienia z Gminą 

Wyrzysk dotyczącego prowadzenia zadań Gminy z zakresu ochrony przyrody, lasów  

i łowiectwa, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 14  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Dodał, że stawki podatku od nieruchomości wzrosną o wskaźnik inflacji 

2,3%. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/294/17 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 15  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik Danutę Dubicką o przedstawienie propozycji zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2017-2029. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2017- 2029, który stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/295/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2017- 2029, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 



 23 

Ad. 16 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik Danutę Dubicką o przedstawienie propozycji zmian w budżecie 

Gminy Łobżenica na 2017 rok. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 

rok, który stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w powyższej kwestii. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poinformował, że Komisja Finansowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/296/17 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok, 

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 17 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na realizację projektu pn. „Budowa instalacji solarnych dla budynków 

mieszkalnych mieszkańców Gminy Łobżenica”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał o zainteresowanie mieszkańców udziałem w powyższym projekcie. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Należało nazbierać tylu chętnych, żeby było 300 kilowatów. Tylu chętnych 

nazbieraliśmy i taki wniosek został złożony. Teraz są robione projekty już u poszczególnych 

osób i kompletowana dokumentacja”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na realizację projektu pn. „Budowa 

instalacji solarnych dla budynków mieszkalnych mieszkańców Gminy Łobżenica”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVI/297/17 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na realizację 

projektu pn. „Budowa instalacji solarnych dla budynków mieszkalnych mieszkańców 

Gminy Łobżenica”, która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 19 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Powiedział, że punkt obrad dotyczący przedstawienia informacji o oświadczeniach 

majątkowych będzie realizowany w dwóch częściach: jawnej i niejawnej z powodu 

zachowania tajemnicy skarbowej. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację z analizy oświadczeń 

majątkowych radnych. Oznajmił: „Zgodnie z wymogami art. 24h ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym dokonałem analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady 

Miejskiej w Łobżenicy według stanu na dzień 31 grudnia 2016 r. Wszyscy zobowiązani radni 

złożyli wymagane oświadczenia w przewidzianym terminie do 30 kwietnia 2017 r. Nie 

stwierdziłem nieprawidłowości w otrzymanych oświadczeniach majątkowych. W tej sytuacji 

nie zachodziła konieczność wnioskowania o podjęcie czynności sprawdzających przez 

uprawnione organy. Jeden egzemplarz oświadczeń majątkowych został przekazany do Urzędu 

Skarbowego w Pile. Kopie oświadczeń zostały również przekazane Burmistrzowi 

Łobżenicy”. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Przedstawił informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych składanych 

Burmistrzowi. Powiedział: „Działając na podstawie art. 24h ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2017 r. poz. 1875) dokonałem analizy oświadczeń 

majątkowych Zastępcy Burmistrza, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, kierowników 

jednostek organizacyjnych Gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

Burmistrza, którzy byli zobowiązani do ich złożenia w terminie do dnia 30 kwietnia 2017 r. 

Zobowiązanych do złożenia oświadczeń majątkowych było 14 osób. Wszystkie osoby 

zobligowane przepisami ww. ustawy do złożenia oświadczeń majątkowych rocznych złożyły 

przedmiotowe oświadczenia za rok 2016 w dwóch egzemplarzach wraz z kopiami zeznania  

o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok 2016 w ustawowym 

terminie do dnia 30 kwietnia 2017 r. Ponadto dwie osoby złożyły w dniu 23 lutego 2017 r. 

oświadczenia majątkowe w związku z otrzymaniem z dniem 1 lutego 2017 r. upoważnienia 

do wydawania decyzji administracyjnych w imieniu Burmistrza. Dwie osoby złożyły w dniu  

31 sierpnia 2017 r. oświadczenia majątkowe w związku z zakończeniem pełnienia funkcji 

kierownika jednostki organizacyjnej. Jedna osoba złożyła w dniu 26 września 2017 r. 

oświadczenie majątkowe w związku z powierzeniem stanowiska kierownika jednostki 

organizacyjnej z dniem 1 września 2017 r.” 

Pan Burmistrz poinformował: „Podczas przeprowadzonej analizy oświadczeń za rok 2016  

i porównania treści analizowanego oświadczenia majątkowego oraz załączonej kopii zeznania 

z wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) nie stwierdziłem 

nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach. Część jawna złożonych oświadczeń 

majątkowych została opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 

Gminy Łobżenica. Zgodnie z dyspozycją art. 24h ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym jeden 

egzemplarz oświadczeń majątkowych wraz z kopiami zeznań PIT pracowników 

samorządowych przekazałem do Urzędów Skarbowych właściwych ze względu na miejsce 

zamieszkania składającego oświadczenie celem dokonania przez ten organ stosownej analizy 

dokumentów”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił: „Urzędy Skarbowe przekazują informację  

z analizy oświadczeń majątkowych do dnia 30 października każdego roku. W dniu  

9 października 2017 r. wpłynęła do Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica informacja  

z analizy dokonanej w Pierwszym Urzędzie Skarbowym w Bydgoszczy. Do nieprawidłowości 

występujących w oświadczeniach majątkowych, na które zwrócił uwagę Urząd Skarbowy, 

należy brak określenia przynależności dochodów do majątku odrębnego bądź objętego 



 26 

małżeńską wspólnotą majątkową, nie wskazanie powierzchni, wartości działki, jednakże 

przedmiot stwierdzonych nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych nie spowodował 

podjęcia dodatkowych czynności przez organ podatkowy. Do dnia 20 października 2017 r. nie 

otrzymałem informacji na temat analizy oświadczeń majątkowych dokonanych przez Urząd 

Skarbowy w Pile oraz w Złotowie”. 

Dodał: „Burmistrz Łobżenicy złożył oświadczenie o stanie majątkowym Wojewodzie 

Wielkopolskiemu w dniu 19 kwietnia 2017 r. W odpowiedzi z dnia 2 października 2017 r. 

Wojewoda Wielkopolski informuje, że oświadczenie zostało złożone w terminie i nie 

stwierdzono w nim nieprawidłowości”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przedstawił informację Wojewody Wielkopolskiego na temat wyników analizy oświadczeń 

majątkowych Burmistrza Łobżenicy i Przewodniczącego Rady Miejskiej, która stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu.  

Zgodnie z informacją Pan Burmistrz oraz Pan Przewodniczący złożyli oświadczenia 

majątkowe w terminie i nie stwierdzono w nich nieprawidłowości. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja zarządził wyłączenie 

jawności sesji Rady Miejskiej. Poprosił o pozostanie w sali sesyjnej radnych. 

  

Jawność sesji została wyłączona na podstawie § 31 Statutu Gminy Łobżenica, w związku  

z art. 294 § 4 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. - Ordynacja podatkowa.  

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pile nadał klauzulę tajemnica skarbowa w informacji na 

temat analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi Łobżenicy oraz 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

 

W części niejawnej sesja nie była nagrywana. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy zarządził uchylenie wyłączenia jawności. 

Poprosił o powrót do sali obrad. 
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Ad. 19  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poinformowała, że w dniu wczorajszym otrzymała „wiadomość od bardzo zbulwersowanych 

mieszkańców ul. Ogrodowej, Sienkiewicza i Mickiewicza”.  

Przypomniała, że mieszkańcy Łobżenicy w styczniu 2015 r. skierowali do Pana Burmistrza 

wniosek „o założenie oświetlenia na ul. Spichrzowej w Łobżenicy”. Zgodnie z jego treścią: 

„Wniosek motywujemy tym, że w ten sposób znacznie poprawiłby się komfort mieszkańców 

korzystających z tej ulicy oraz ewidentnie wzrósł poziom bezpieczeństwa w naszej okolicy. 

Nadmieniamy, że ulica ta jest dogodnym skrótem dla niektórych miejsc w mieście, dla wielu 

mieszkańców Łobżenicy i nie tylko. Jednakże brak oświetlenia powoduje, że gdy jest ciemno 

korzystanie z ulicy staje się niebezpieczne. Często można spotkać tam ludzi pijących 

alkohol”. Wniosek został podpisany przez 30 mieszkańców. 

Radna Bronisława Mazurek oznajmiła, że Burmistrz Łobżenicy pismem z dnia 14 marca  

2016 r. udzielił jej odpowiedzi na interpelację w sprawie zamontowania oświetlenia na  

ul. Spichrzowej zgłoszoną podczas sesji w dniu 29 lutego 2016 r. Zgodnie z treścią 

odpowiedzi Pana Burmistrza: „Została zlecona wycena montażu nowej lampy przy  

ul. Spichrzowej. Montaż oświetlenia musiałby polegać na przestawieniu stalowego słupa  

o 4 m z ul. 1 Maja na róg ul. Spichrzowej, wymianie wysięgnika na podwójny oraz montażu 

dodatkowej oprawy SGS. Końcowy koszt usługi wyceniony został na 6 525,14 zł”. (...) 

Nadmienia się, że Gmina rozważa możliwości prawne i finansowe budowy własnego 

oświetlenia, dlatego na chwilę obecną wstrzymane zostały wszelkie inwestycje rozbudowy na 

majątku Enei oraz prace konserwacyjne”.  

W dalszej części wypowiedzi Radna Bronisława Mazurek wnioskowała o postawienie 

dodatkowego kosza na odpady na ul. Spichrzowej.  

Oznajmiła, że z ulicy tej korzystają dzieci i młodzież uczęszczające na zajęcia do Gminnego 

Centrum Kultury. 

Powiedziała: „Mieszkańcy byli tak zbulwersowani, że ja oczywiście zostałam okrzyczana. 

Nie wiem za co, no ale ja podjęłam się prowadzenia tej sprawy. Wykrzyczeli nam tutaj  

i Burmistrzowi i Radzie, że 6 525, 14 zł to jest mała suma w stosunku do tego gdzie spotkanie 

noworoczne kosztowało 17 tysięcy. (...) Stwierdziłam, że mogę tylko przekazać tą wiadomość 

Burmistrzowi i Radzie, bo sama nie mogę podjąć takiej decyzji. Mówię szczerze. Gdyby 

zależało to ode mnie już dawno zamontowałabym mieszkańcom tą lampę”. 
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Następnie Radna Bronisława Mazurek ponowiła wniosek o zamontowanie oświetlenia na  

ul. Sobieskiego w Łobżenicy. Koszt to około 10 tys. zł. Oznajmiła: „Panie Burmistrzu.  

Nie wiem jak to jest. Pamięta Pan jak żeśmy dyskutowali, że na rogu tej ulicy stał słup.  

Ja sama prosiłam, żeby Pan go usunął, bo to było niebezpieczne dla mieszkańców. Pan go 

usunął, ale też nie wiem czy Pan sobie przypomina, że ja prosiłam zróbmy ten słup za rogiem, 

gdzie po prostu nikomu nie przeszkadza i prosiłam bardzo weźmy zróbmy tam lampę dla tych 

mieszkańców”.  

Powiedziała, że wnioskuje o lampę na ul. Sobieskiego już od dwóch lat., a mieszkańcy  

ul. Ogrodowej, Mickiewicza i Sienkiewicza czekają na montaż oświetlenia na ul. Spichrzowej 

od trzech lat. 

Radna Bronisława Mazurek oświadczyła: „Uważam, że w ciągu trzech lat można było coś 

zrobić, tym bardziej, że to nie są koszty przekraczające możliwości naszego budżetu. Myślę 

Szanowni Radni, że uważacie tak jak ja, bo gdybym żądała od Gminy czy od nas, żebyśmy 

podjęli uchwałę 100 tysięcy czy pół miliona to ja rozumiem, że to przekraczałoby możliwości 

Gminy, ale jeżeli mówimy o takich kosztach, gdzie też na promocję Gminy wydajemy 

naprawdę krocie, na Gminne Centrum Kultury. Sami wiecie, bo macie w budżecie na co 

wydajemy pieniądze”.  

Stwierdziła: „Jest mi naprawdę wstyd, wierzcie mi, że pismo ze stycznia 2015 r. nie ma 

jeszcze finału prawie w listopadzie 2017 r.”  

Radna Bronisława Mazurek dodała: „Naprawdę prosiłabym, żeby takie sprawy, gdzie chodzi 

o bezpieczeństwo naszych mieszkańców, naszych dzieci, ludzi starszych, którzy spędzili tutaj 

w tym mieście całe swoje życie, którzy działali na rzecz tego miasta i chcą tutaj umrzeć, żeby 

po prostu odmawiano im postawienia głupiej lampy”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Powiedział: „Ostatnio na sesji zadałem pytanie. Nie dostałem odpowiedzi. Chodziło  

o interpelację, którą złożyłem w marcu. Chodzi o przekazanie gruntów po boisku i placów  

w Kruszce”. Zapytał: „Czy coś było zrobione w tej sprawie ?”  

Oznajmił: „Chcieliśmy w tym roku coś zrobić, zainwestować na tym boisku”. Dodał: „Nie 

wiem, czy będzie realizowane zakładanie prądu na boisku ? Bo zaraz będzie odpowiedź, że to 

nie nasz grunt i nie możemy założyć”. 

Następnie Radny Andrzej Dziamara poruszył kwestię remontu drogi w stronę cegielni  

w Kruszkach. Powiedział: „Dokumentacja jest zrobiona i jest wytyczony kawałek drogi, który 
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był dwa czy trzy lata temu remontowany. Nie wiem dlaczego, bo na komisjach było, że od 

początku wioski robimy”.   

Radny Andrzej Dziamara podziękował również za zrealizowanie przebudowy drogi 

Łobżenica-Kruszki. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poprosił Pana Burmistrza o „zainteresowanie się zapadającym się chodnikiem prawie, że na 

skrzyżowaniu ul. Dąbrowskiego z Placem Zwycięstwa”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Zwróciła uwagę na przerwy w działaniu bankomatu należącego do Banku Spółdzielczego  

w Łobżenicy. Powiedziała, że w związku z powyższym mieszkańcy mają trudności  

z wypłaceniem środków finansowych i są zmuszeni udać się w tym celu do pobliskich 

miejscowości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził: „Oczywiście to zależeć powinno bankowi, żeby to funkcjonowało”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poruszyła kwestię utrzymania czystości na ul. Adama Mickiewicza w Łobżenicy w pobliżu 

posesji Pana …               ……….. 

Oznajmiła: „Pan …             ………. twierdzi, że tam nigdy nie jest zamiatana ulica”. Zapytała 

Burmistrza Łobżenicy: „Czy nie mógłby Pan wpłynąć, oczywiście chodnik to on zamiecie, 

wpłynąć, żeby ta ulica była częściej oczyszczana ?” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że w pobliżu skrzyżowania ul. Mickiewicza z ul. 600-lecia w Łobżenicy  

od dłuższego czasu znajdują się meble. Dodał, że powinny one już dawno zostać usunięte. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Stwierdził, że odbiór odpadów z terenu Łobżenicy powinien odbywać się tylko w jednym 

dniu tygodnia. Poprosił Pana Burmistrza o zwrócenie się w powyższej sprawie do Związku 

Gmin Krajny. Dodał, że w chwili obecnej odbiór odpadów odbywa się w różnych dniach 

tygodnia.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział, że zgodnie z informacją uzyskaną na posiedzeniu Komisji Rolnictwa  

i  Infrastruktury „więcej na ten rok gruzu nie ma na budowy dróg i remonty”. Oświadczył: 

„Chciałbym przestrzec trochę, że mamy to co mamy. Aura nam cały czas źle wróży i bym 

proponował, żeby jakiś zapas zrobić, bo za chwilę będzie to co było w tym roku na wiosnę”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poruszył kwestię oświetlenia ulicznego. Poinformował: „Myślę, że Państwo sobie 

przypominacie jak rozpoczynaliśmy pracę w 2014 r. ile było ciemnych miejsc w Łobżenicy, 

takich, gdzie natychmiast podjąłem decyzję, żeby założyć jakiekolwiek oświetlenie. To było 

Przejście Kombatantów. To był teren cmentarza. To był teren ośrodka zdrowia. Potem 

zaczynały wpływać różne wnioski o założenie lamp. W jednym miejscu, w drugim,  

w trzecim. To rozumiem, ponieważ w tym były duże zaległości. My występowaliśmy do 

Enei. Oni to wyceniali i otrzymywaliśmy wyceny: 6 tysięcy, 8 tysięcy, 12, 14”. 

Pan Burmistrz oznajmił, że została podjęta decyzja o kompleksowej modernizacji oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy. Powiedział, że w Dźwiersznie Małym, Dźwiersznie Wielkim, 

Dębnie oraz w Wiktorówku żarówki sodowe zostaną wymienione na ledowe. Poinformował: 

„Te oprawy sodowe, które będą zdjęte, dokładamy do 156 miejsc na terenie całej Gminy, 

którą objechaliśmy z radnymi, z sołtysami, tam gdzie są słupy, na istniejące słupy, 156 lamp. 

I to będzie zrobione w tym roku. To dotyczy również ul. Spichrzowej, Ogrodowej”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Powiedziała: „Przepraszam, a Sobieskiego”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Sobieskiego też prawdopodobnie. Sprawdzimy to jeszcze”.  

Kontynuował: „Taka była podjęta decyzja i nie może Pani dzisiaj mówić, że to lekceważenie, 

że zapomnieliśmy. To będzie realizowane. Do końca roku będą ledy. Te wszystkie sodowe, 

które zostaną zdjęte, zostaną na 156 słupach na terenie całej Gminy dostawione”.  

Oznajmił: „Natomiast tam, gdzie słupy należy postawić, też koło 150, na to są robione 

projekty i to zostanie zrobione w przyszłym roku. I prawdopodobnie to również dotyczy  

ul. Spichrzowej, bo tam żadnych słupów nie ma”. 

Pan Burmistrz oświadczył: „Nieprawdą jest to co Pani mówi, że spotkanie noworoczne 

kosztowało 17 tysięcy”.  
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Poinformował, że kosz na odpady koło sklepu Lewiatan został skradziony. Powiedział: „Ten 

kosz, który stał dalej na ul. Spichrzowej, na dół idąc do Pana …         …  , został przestawiony 

tutaj koło Lewiatana”. Oznajmił: „W poniedziałek zamontujemy nowy kosz”. Dodał: 

„Chciałbym, żeby Pani informowała mieszkańców o faktach, o stanie faktycznym”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy nawiązał do kwestii poruszonych przez Radnego Andrzeja 

Dziamarę. Powiedział: „Nie odpowiem na jakim etapie z Agencją Nieruchomości jest sprawa, 

ale i w sprawie drogi chciałbym się spotkać po sesji, żebyśmy to sobie wyjaśnili”. 

Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelację zgłoszoną przez Radnego Ryszarda 

Biniaka. Poinformował, że stan chodnika zostanie poprawiony w przyszłym tygodniu. 

Oznajmił, że porozmawia z Prezesem Banku Spółdzielczego w sprawie bankomatu.  

Powiedział, że zainteresuje się sprawą zgłoszoną przez Pana …        ……. za pośrednictwem 

Radnej Bronisławy Mazurek. 

W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Łobżenicy nawiązał do kwestii poruszonej przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. Poinformował: „Jednego poniedziałku mieliśmy w trzech 

miejscach w Łobżenicy wywalone trzy przyczepy opon. (...) Ktoś po prostu przyjechał, 

wyrzucił sobie opony i odjechał. I tak samo jest z meblami”. Dodał, że „jest to problem dla 

nas wszystkich”. 

Odniósł się do interpelacji zgłoszonej przez Radnego Marka Czerczaka Oznajmił:  

„O wywozie nieczystości również będziemy interweniowali”. 

Pan Burmistrz powiedział również: „Mamy mały zapas gruzu na wysypisku na Bucholcewie, 

ale to jest wszystko mało, bo rzeczywiście ten rok jest tragiczny po prostu jeżeli chodzi o aurę 

i o stan dróg. Robimy je na okrągło, jak tylko osuszy to zaraz jedzie sprzęt i za chwilę znowu 

leje. Oczywiście i tak planujemy również w budżecie przyszłorocznym, żebyśmy mieli zapas 

gruzu na takie działania interwencyjne”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła: „Panie Burmistrzu. Chciałabym, aby Pan nie mówił prawdopodobnie. Bardzo 

proszę tutaj w obecności wszystkich radnych zapoznać się z tymi dokumentami i chciałabym, 

aby Pan odpowiedział tutaj na te moje interpelacje, na tą ul. Spichrzową i na ul. Sobieskiego, 

dokładnie kiedy będzie ta inwestycja wykonana. W jakim przedziale czasowym ? Bo 

prawdopodobnie dla mnie to nie jest odpowiedź, bo jak ja taką odpowiedź dam mieszkańcom 

to po prostu stwierdzą, że to jest żadna odpowiedź”. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że Pani Radna Bronisława Mazurek otrzyma odpowiedź na piśmie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Dostrzegł potrzebę zwiększenia częstotliwości wywozu odpadów wielkogabarytowych. 

Stwierdził, że ograniczyłoby to składowanie odpadów w miejscach niedozwolonych. 

 

Ad. 20 

 

Pani …                   …           . 

Poinformowała, że w Wyrzysku znajdują się „ogromne kontenery”, do których mieszkańcy 

wrzucają odpady wielkogabarytowe. Zasugerowała zastosowanie podobnego rozwiązania  

w Łobżenicy. 

 

Pan …           ………. 

Zwrócił uwagę na to, że mieszkańcy parkują pojazdy na chodniku koło sklepu „Konsum” na 

ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy, co utrudnia poruszanie się pieszym.  

Stwierdził, że część mieszkańców mogłaby parkować swoje pojazdy na terenie targowiska,  

a nie w centrum miasta. 

Opowiedział się przeciwko karaniu mandatami mieszkańców, którzy wchodzą na ulicę po to, 

żeby ominąć samochód zaparkowany na chodniku. 

Oznajmił: „Każdy piątek godzina piętnasta. Sprawdzam. Komisariat zamknięty. Nikogo nie 

ma, a młodzież wyjeżdża samochodami. Palenie gumy”. 

Następnie Pan …           ……. stwierdził: „Światło dopiero o dziewiętnastej jest włączane na 

ulicy, jest ciemno”. Zwrócił uwagę na zły stan dróg na terenie Gminy.  

Powiedział: „Policja powinna złapać tych chuliganów, co tak wariują samochodami, to ich 

policja nie łapie, tylko takich co wypili jedno piwko przy sklepie. Powinni ukarać tych, co źle 

parkują samochody”. 

Zwrócił uwagę na to, że pojazdy zaparkowane na ul. 1 Maja utrudniają poruszanie się 

samochodom ciężarowym oraz autobusom. 

W dalszej części wypowiedzi Pan …           ……. oznajmił: „Było mówione. Tutaj na rynku, 

że będzie znak, będzie tablica parking płatny”. Dodał: „I gdzie to jest ? Dwa lata gadane i się 

skończyło”. 
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Powiedział: „Na ul. Wyrzyskiej jak tam jest. Jadą samochody. Chlapią ludzi”. Stwierdził: 

„Źle jest zrobiona ulica na Wyrzyskiej i chlapią non stop”. Poinformował: „Liście na 

Wyrzyskiej tam gdzie są te barierki leżą”. Zwrócił się do Burmistrza Łobżenicy: „Ma Pan tyle 

ludzi, ale robią złą robotę”. 

Następnie Pan …           ……. powiedział: „Ludzie mi skarżą, że co niektórzy obiadki mają za 

darmo, a my rachunki za nich płacimy. To jest fajne i jeszcze ludzie bez prawa jazdy jeżdżą 

samochodami”. 

Dodał: „Nie wiem co Pan Burmistrz z tym zrobi, ale ja bym chciał szybkiej, żeby Pan to 

rozwiązał i daję dokładnie dwa tygodnie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że na forum Rady Miejskiej był podejmowany temat ładu oraz porządku. 

Oznajmił: „Pan Burmistrz rozmawiał też z Komendantem Powiatowym Policji i pewne 

ustalenia zostały poczynione”. 

 

Pani …           ………. 

Powiedziała: „Chciałam podziękować Pani …                   …            za artykuły, które ukazały 

się na Kocham Łobżenicę. Gratuluję Panu Przewodniczącemu odwagi wypowiedzi i przede 

wszystkim praworządności i oczywiście Panu Kazimierzowi Wasiakowi Przewodniczącemu 

Rady Powiatu również podziękuję, bo nie wyobrażam sobie sytuacji, w której prawo w Polsce 

nie jest przestrzegane, w której w trzecim roku kadencji niektórzy radni dopytują w jaki 

sposób mieszkańcom Łobżenicy ograniczyć głos. Rozumiem, że to będzie ich hasło 

wyborcze. Zapiszą sobie: głosujcie a później i tak nie dopuścimy was do głosu”.  

Oznajmiła: „Przypomnę Państwu w kontekście tego co Pan Burmistrz, artykułu, w którym 

Pan Burmistrz przedstawiał w odniesieniu do poprzedniej Pani Skarbnik. Pan Burmistrz 

mówił: nasze działania są transparentne. Zdaje się, w jednym zdaniu powiedział, że on jest 

krystalicznie czysty, przejrzysty, wszystko będzie jawne, nic nie będzie tajne, a teraz nagle się 

okazuje, że z tym krystalicznym różnie bywa. Przychodzimy, pytamy, dopytujemy. 

Dokumenty są, że nie wszystko jest prawidłowo prowadzone, wręcz w większości nie jest 

prawidłowo prowadzone, wręcz na granicy prawa, a Państwo macie takie wyobrażenie, że 

można komuś zamknąć usta, że nikt za nic tu nie będzie odpowiadał, wszyscy od 

odpowiedzialności będą odsunięci. Nie na tym to polega”. 

Następnie Pani …           ………. nawiązała do pisma, które otrzymała od Dyrektora Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w odpowiedzi na ostatnie zapytania. Stwierdziła: 



 34 

„Oczywiście Pani Gryniewicz, brak jej odpowiedzi terminowej, że tak powiem przerzuca na 

Przewodniczącego Rady. Pan Przewodniczący oznajmił, że: Pani poruszyła bardzo dużo 

różnych tematów. Stwierdził, że dobrze by było, gdyby niektóre pytania zostały 

sprecyzowane na piśmie”.  

Kontynuowała: „Tylko, że jest jeden problem. Pytanie zostało zadane w maju, w czerwcu 

zostało powtórzone, a odpowiedź dostałam 16 października 2017 r. Pytania nie były do 

Przewodniczącego tylko bezpośrednio do Pani Dyrektor, więc nie widzę tutaj podstaw do 

przerzucania, że tak powiem odpowiedzialności na Przewodniczącego”. 

Pani …           ……. poinformowała, że powierzchnia budynku Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Liszkowie jest o jedną trzecią większa od powierzchni świetlicy socjoterapeutycznej. 

Oświadczyła: „Rozumiem w takim razie, że zakup jest dzielony proporcjonalnie”. Oznajmiła, 

że koszty zakupu opału dla WTZ Liszkowo w 2015 r wyniosły 13 960, 27 zł, a w 2016 r. 

10 557,07 zł. Wydatki na zakup opału dla świetlicy socjoterapeutycznej to 1 206,00 zł  

w 2015 r. oraz 1 500,01 zł w roku następnym. Dodała: „Tutaj jest wykazane, że na świetlicy 

pali się dziewięć godzin tygodniowo”. 

Powiedziała: „W 2015 r. podnosiłam temat. Chciałam spisania umowy. Miało dojść do 

takiego podpisania umowy, miały być przeprowadzone rozmowy. Wówczas twierdzono, że 

spotkam się z panią kierownik świetlic socjoterapeutycznych Panią Iwoną Matejczyk- 

Obremską. (…) Do spotkania nie doszło, do porozumienia nie doszło, nie zostało spisane. 

Później od Państwa tutaj dowiedziałam się, że Pani Iwona Matejczyk-Obremska podobno  

w tamtym czasie nie była kierownikiem świetlic socjoterapeutycznych, więc jeśli Państwo nie 

uważacie, że tu są jakieś nieprawidłowości no to gratuluję, tak, bo kompetencyjnie to ja  

w ogóle się zastanawiam w jaki sposób w takim razie pytać Państwa, jeśli tutaj do niczego 

nikt się nie poczuwa”. 

Pani …              stwierdziła: „W warsztacie były czynione oszczędności, trening ekonomiczny 

uczestników był ścinany prawie do minimum, żeby zapewnić opał. Jeśli Państwo nie widzicie 

potrzeb osób niepełnosprawnych, jeśli nie widzicie tego, że te osoby same się nie obronią, a 

ich rodzice cieszą się, że te warsztaty istnieją, no to Państwu gratuluję podejścia do osób 

niepełnosprawnych i do niepełnosprawności”.  

Następnie Pani …           … oświadczyła: „Problem zaczyna się, gdy chodzi o umowy 

zlecenia”. Poinformowała: „Umowy zlecenia palacz miał z dwóch źródeł: z Warsztatu Terapii 

Zajęciowej i z Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. (…) Warsztat Terapii 

Zajęciowej w 2015 i w 2016 r. płacił miesięcznie 850 zł  przez siedem miesięcy od  

1 października do 30 kwietnia, co dawało kwotę 5 950 złotych. Świetlica socjoterapeutyczna 
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w 2015 r. podobno wydała na ten cel 16 500 zł, z czego Pani Gryniewicz wykazała, że 

miesięcznie przeznaczono na ten cel 550 zł brutto”. 

Oznajmiła: „W 2016 r. umowa zlecenie dla palacza wynosiła 3 850 zł. Jeśli umiemy liczyć,  

a myślę, że umiemy, nie jest to dla nas żaden problem, żeby od kwoty 16 500 zł odjąć 550 zł 

razy 7 miesięcy jest to kwota 3 850 zł. Zostaje nam kwota 12 650 zł i jest to przypisane 

palaczowi. W takim razie moje pytanie brzmi, jeśli w umowie w zleceniu wskazuje się 

zadania jakie palacz wykonuje, więc moje pytanie brzmi: Za co on dostał 12 650 zł i w jakim 

okresie obowiązywała umowa ? Bo rozumiem, że dotyczy ona palenia”. 

W dalszej części wypowiedzi Pani …           … powiedziała: „Otrzymałam tutaj odpowiedź 

Starosty jaką otrzymał Pan Burmistrz w sprawie wycięcia drzewek i żywopłotu i doczytałam, 

że pracownicy napisali oświadczenie z dnia 27 października 2016 r. podpisane przez 

pracowników Warsztatu Terapii Zajęciowej w Liszkowie wskazujące, że osobą decyzyjną  

w zakresie wydania polecenia o usunięciu roślinności, których dotyczy przedmiotowa sprawa, 

była osoba pełniąca wówczas funkcję Kierownika WTZ w Liszkowie. Wskazuje się 

widocznie na mnie. Ja potrzebuję to pismo w celu dalszego wykorzystania”.  

Pani …           … dodała: „Myślę, że Pan Burmistrz teraz jak przed nim otwierają się nowe 

perspektywy, szukanie oszczędności na oczyszczalnię ścieków, tym bardziej spojrzy na to co 

się wokół dzieje tym bardziej, że 21 listopada się zbliża. Rozumiem, że nagrody roczne w tym 

roku nie będą takie jak w zeszłym”. 

 

Pan …           … 

Stwierdził, że odpowiedź Burmistrza Łobżenicy z dnia 13 października 2017 r. „jest jak 

wszystkie pozostałe wcześniej lakoniczna i mało rzeczowa”. Powiedział: „Jak się okazuje tyle 

można od Pana oczekiwać. Zdaję sobie sprawę z tego, że kierując do Pana pytania no nie jest 

Pan w stanie bądź nie wyraża takiej woli, aby udzielać odpowiedzi, a odpowiedzi pisemne 

udziela lakoniczne i mało rzeczowe”. 

Zapytał Pana Burmistrza: „Jaki był całkowity koszt wyjazdu do Niemiec wraz z radnymi  

z podziałem na poszczególne tutaj wydatki, koszty transportu, koszty noclegów, posiłków czy 

też różnych napojów ? Jaki skutek wymierny będzie miał ten wyjazd i jaki cel był tutaj 

zamierzony ?” 

Następnie Pan …           … oznajmił: „Natomiast do Państwa Radnych z uwagi na różne 

docierające sygnały, że co niektórzy radni po prostu jakby na komisjach (…) wyrażają swoje 

stanowisko, że nie należy tutaj mojej żonie czy mojej osobie udzielać prawa do wypowiedzi 
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czy też ograniczać te wypowiedzi. Ja tym Państwu, którzy są na tyle odważni zwracam 

uwagę, że żyjemy w demokratycznym państwie prawa”. 

Zacytował noblistę Wisławę Szymborską: „Trzeba mieć swoje zdanie. Ludzie głupieją 

hurtowo, a mądrzeją detalicznie”. Powiedział: „Których to osób dotyczy to Państwo sobie 

sami odpowiedzą, jeśli w ogóle dotyczy. (…) Chciałbym, aby jeśli ktoś wyraża takie 

stanowisko, aby ograniczyć komuś wypowiedzi, wstał i to powiedział, bo ja nie mam nic do 

ukrycia”.  

Pan …            … stwierdził, że „krytyka, otwarta krytyka jest bardzo zdrowym elementem 

tym bardziej w przededniu kampanii”. Dodał: „To, że Pan Burmistrz naznaczył się sam z co 

niektórymi radnymi no to Państwo doskonale wiedzą”. 

 

O godzinie 14:22 salę obrad opuścił Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy Mariusz Wiśniewski, zmniejszając liczbę radnych do 12 osób. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz  

Zwróciła się do Pani …           …. Powiedziała: „Chodzi mi o to opalanie. (…) Gdzie tu jest 

problem, bo opalana jest jedna placówka, druga placówka. Wydatki są takie jakie są, jest 

cieplutko, nikt nie narzeka a Pani robi problem. Ja go nie rozumiem po prostu. W czym tkwi 

problem ?” 

 

Pani …           … 

Poinformowała, że środki na działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w Liszkowie w 90% 

pochodzą z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, a w 10%  

z budżetu Powiatu Pilskiego. 

Stwierdziła: „Pani Dyrektor nie widzi problemu, ja się nie dziwię, gdyż Pani Dyrektor jest 

odpowiedzialna za świetlice socjoterapeutyczne, których po prostu nie dopala, tak, nie 

dogrzewa, nie daje na nie opału”.  

Kontynuowała: „Pani Dyrektor podpisuje umowy wszelkie z Powiatem, ma od Państwa takie 

umocowanie prawne i właściwie Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej nie jest w tej 

sytuacji osobą decyzyjną, nie może podpisywać umów. Jednocześnie, tak wynika z prawa, 

jednocześnie Pani Dyrektor reprezentuje wszędzie warsztat. Jeśli reprezentuje warsztat  

i świetlicę socjoterapeutyczną jedna osoba, gdzie wydatki są tak zróżnicowane i przerzucane 

są koszty opału na Warsztat Terapii Zajęciowej, czyli na środki, które nie pochodzą z budżetu 
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Gminy, tylko z budżetu Powiatu, to proszę Państwa kiedy dojdzie do Państwa taka krótka 

informacja, że żeby ten opał zapewnić to trzeba z tamtych środków komuś coś zabrać. To nie 

jest tak, że warsztat ma nieograniczoną ilość środków i Powiat będzie dorzucał bo zabrakło 

im na coś”.  

Następnie Pani …           … powiedziała: „Moim zdaniem proporcjonalne opalanie Warsztatu 

Terapii Zajęciowej i świetlicy socjoterapeutycznej pozwoli zaoszczędzić środki Warsztatu 

Terapii Zajęciowej”, które to można przeznaczyć np. na zajęcia terapeutyczne dla 

uczestników WTZ. 

Stwierdziła: „Rozumiem, że nam zależy na tym, żeby jakość pracy warsztatu była jak 

najwyższa, a nie na tym, żeby w świetle prawa ograbić Warsztatu Terapii Zajęciowej”. 

Dodała: „Martwi mnie coś innego. Martwi mnie to, że Komisja Rewizyjna kontrolowała 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i Komisja Rewizyjna miała wgląd 

w te wszystkie dokumenty. Komisja Rewizyjna była również w Warsztacie Terapii 

Zajęciowej i Komisja Rewizyjna rozpatrywała również skargę na Burmistrza Łobżenicy 

złożoną przeze mnie. Także proszę Państwa nie wiem czy jest sens cokolwiek więcej 

powiedzieć, tak”. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz  

Zwróciła się do Pani …           …. Powiedziała: „Mówi Pani dużo i obszernie. Ja nadal nie 

wiem. Proszę mi jednym zdaniem sprecyzować w czym tkwi problem. Każdy preliminarz 

wydatków jest akceptowany: po stronie warsztatu ze strony PCPR-u, po stronie świetlicy ze 

strony Gminy”. Dodała: „Proszę jednym zdaniem bez obszernych wywodów, bo zaczęła Pani 

o cieple, a skończyła Pani na Komisji Rewizyjnej”. 

 

Pani …           … 

Oznajmiła: „W takim razie Pani Dyrektor, żeby Pani ułatwić zrozumienie problemu proszę na 

najbliższą sesję przedstawić mi umowę jaka została sporządzona na opalanie Warsztatu 

Terapii Zajęciowej oraz świetlic socjoterapeutycznych z podziałem na koszty 

proporcjonalnie, zasadność wydatków”.  
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Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz  

Oświadczyła: „Ja jeszcze bym chciała zwrócić Pani uwagę, że nie jest Pani moim 

pracodawcą. Proszę zwrócić się do Pana Burmistrza i jeżeli Pan Burmistrz uzna za stosowne 

ja Pani taką odpowiedź udzielę”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił: „Włączę się do tej dyskusji i powiem jak najbardziej Pani …         zrobić na piśmie, 

to do Pana Burmistrza o to co Pani prosiła i Pani Dyrektor się ustosunkuje”.  

 

Pani …           … 

Stwierdziła: „Ja w ogóle jestem w szoku, że przez tyle czasu Pan Burmistrz nic nie zrobił  

w tym celu, żeby wyjaśnić tą sytuację, tym bardziej, że wielokrotnie było to zgłaszane. Nie 

tylko w skardze było to podejmowane i dziwi mnie, że Pan Burmistrz na tak wiele pozwala  

w Miejsko Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej, gdzie są dokumenty na to, że tam jest 

bardzo dużo nieprawidłowości, ale rozumiem. Panie Burmistrzu zostanie to złożone na 

piśmie, żeby wiedział Pan jakie ma Pan uprawnienia”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy  

Powiedział: „Pani …        . Uderzyła mnie Pani dzisiaj w serce, wie Pani, Pani wypowiedzią, 

że dla niepełnosprawnych po prostu my nie mamy jako radni nie mamy zrozumienia. Proszę 

Panią my chcieliśmy, żeby to powstało w tym Liszkowie. Bardzo dobrze, że porozumienie  

z Wyrzyskiem, ze Starostwem, że to funkcjonuje. Jak ci się ludzie cieszą niepełnosprawni. 

Wie Pani ja nie chodzę obojętnie koło niepełnosprawnego człowieka”. 

Dodał: „Panie …         nie jestem od dzisiaj radnym, a Pan od nas oczekuje nie wiem czego, 

no nie wiem”. 

 

Pan …           … 

Stwierdził: „Niech Pan sprecyzuje”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy  

Oświadczył: „Przepraszam. Pan mówił. Ja Panu nie przerywałem. Proszę uszanować jakość 

kultury proszę Pana, bo Pan nie ma w sobie kultury. Bo Pan przychodzi i Pan jakby 

wszystkiego żądał od nas”.  
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Powiedział: „Ja Panią zwolniłem ? Pani ma pretensje do nas, proszę Panią ? Pani ma pretensje 

do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. (…) Miała Pani proszę Panią propozycję o pracę. 

Odmówiła Pani. Proszę Panią o tym było mówione. Ja wiem, że będziecie nachodzić do 

końca naszej kadencji”.  

Radny Andrzej Borowy dodał: „Ja Panu chyba krzywdy w życiu nie zrobiłem ani żonie, bo 

Pan zarzuca mi, że ja robię, nie wiem jak inni radni są, że ja robię wam krzywdę”. 

 

Pan …           … 

Powiedział: „To akurat ograniczenie wypowiedzi nie było kierowane do Pana Borowego. 

Najlepszym przykładem przerywania wypowiedzi to były poprzednie sesje. W sposób taki 

bezczelny, a nawet, że tak powiem chamski, można tak było to odbierać, przerywanie moich 

wypowiedzi przez radnych”.  

Stwierdził również: „Myślę, że kadencja co niektórych radnych i nie tylko radnych musi 

bezpowrotnie przeminąć i wtedy nastąpią zmiany, bo Państwo doskonale wiedzą  

o bezprawnych dodatkach specjalnych”. 

 

Ad. 21 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 14:35 zakończył obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-)  Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 


